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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 

 
PROCES – VERBAL 

încheiat cu ocazia şedinţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara din  data de 27.03.2009 

 
 
 

   Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul Bejinariu Valeriu care a fost 
ales preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
nr.16/2009 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali în funcţie. Durata 
mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 

 
Dl. Bejinariu Valeriu: 
Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru” 
“Domnilor consilieri, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al municipiului 

Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la 
această oră un număr de 19 consilieri, lipsesc: Vasilescu Tatiana, Chiş-Şerban Ana-
Aurelia.  

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept:  dl. primar Ovidiu 
Marius Hada, dl. viceprimar Dan Nicolae Robert şi d-nul secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

 
Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei 

Municipiului Hunedoara, precum şi presa locală. 

Domnul  primar prezintă ordinea de zi care se aprobă în unanimitate. 
 
Dl. Bejinariu Valeriu:  
„Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri 

care au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la 
gradul IV inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe 
înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul 
verbal. 

 
Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 

încălcarea dispoziţiilor art.46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

 
La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor în funcţie). 
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Horvath Zoltan  care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
-    d-lui Bejinariu Valeriu care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
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                 -    d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei de cultură. 
                 -    d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
Dl. Horvath Zoltan: 
„La art.5, litera „c”, suma este eronată în loc de 3.487.878 lei trebuie să fie 

trecut 3.484.020 lei. La art.6 suma de 39.305.194 lei se modifică la 39.331.336 lei.” 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Atenţionez că acest proiect de hotărâre este punctul de pornire al celorlalte 

proiecte care urmează pe ordinea de zi. Am discutat cu colega de la compartimentul de 
proiecte cu finanţare internaţională şi aceste sume care sunt prezentate aici, în acest prim 
proiect, nu corespund cu cele din studiile de fezabilitate din anexe şi din situaţiile anexate 
la hotărâre. Să ne precizeze dacă sunt corecte aceste sume, ca să ştim ce aprobăm, altfel 
atunci când ei vor depune proiectele, vor exista discrepanţe între sumele din hotărâre şi 
cele din documentaţie.” 

Dl. Dan Nicolae Robert: 
„Au apărut aceste modificări pe ultima sută de metri, colegii de la Biroul 

proiecte cu finanţare internaţională vă vor da explicaţiile necesare. Vă asigur că ceea ce 
vom aproba noi astăzi vor fi sumele corecte, iar colegii mei vor rămâne astăzi, vor veni si 
mâine la servici pentru a face modificările necesare la documentaţie. Au apărut nişte 
indicatori noi.” 

D-ra Ricea Suzana – B.P.F.I. 
„Valoarea documentaţiei este de 40.141.754 lei, însă bugetele cererilor de 

finanţare când au fost elaborate de către firma de consultanţă erau mai mici deoarece 
existau nişte formule de calcul ca valoare totală a proiectului. Ulterior, marţi, Ministerul 
Dezvoltării şi Lucrărilor Publice a emis un corigendum prin care se modifică formulele de 
calcul ale proiectului. Automat, valoarea totală a proiectului va fi corespondentă cu 
valoarea totală a  documentaţiei. Valoarea totală a proiectului va fi exact ca şi în 
documentaţie, se vor modifica indicatorii.” 

Amendamentul d-lui Horvath Zoltan nu se mai supune la vot. 
Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-8 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.30/2009 se aprobă în unanimitate. 
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 din 

numărul  consilierilor în funcţie)  
                  -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  

- d-lui Horvath Zoltan  care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 

                 -    d-lui Bejinariu Valeriu care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
D-na Fărcaş Bianca: 
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„În anul 1999 s-au măsurat aceste străzi. De ce există acum această 
diferenţă?” 

Dl. Raţă-Bugnariu Aurel: 
„În anul 1999 s-au trecut măsurătorile din situaţiile existente atunci, nu s-au 

făcut măsurători pe teren. 
Art.2 din proiectul de hotărâre va fi înlăturat, a fost greşeala noastră că a 

apărut aici. Conform prevederilor legale, ducerea la îndeplinire a hotărârilor Consiliului 
Local este în competenţa d-lui primar. Art.3 devine art.2.” 

Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.31/2009 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor în funcţie). 
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Horvath Zoltan  care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
-    d-lui Bejinariu Valeriu care prezintă raportul comisiei de urbanism. 

                 -    d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei de cultură. 
                 -    d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 
 
                      În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 

Dl. Demeter Ilie: 
“Sunt mulţumit că se doreşte modernizarea şi reabilitarea străzilor. 

Amendamentul meu ar fi: să se facă un sens giratolriu pe bd. Dacia intersecţie cu str. A. 
Iancu şi alt sens giratoriu pe bd. Dacia cu str. M. Viteazu. Astfel nu vor mai intra tirurile 
pentru aprovizionare la Kaufland prin acea intersecţie ca să îngreuneze traficul, ci vor veni 
pe sus pe Mureşului.  

Rog ca proiectanţii şi specialiştii din Primărie să pună la semaforizare semnul 
de “Obligatoriu dreapta”, pentru separare, deoarece străzile sunt înghesuite. Dau un 
exemplu aici lângă primărie cum venim de pe bd. Traian, sau la piaţa, să se semnalizeze 
“obligatoriu dreapta”, să se facă o preselecţie. Astfel se va descongestiona traficul, chiar 
dacă se îngustează puţin cealaltă parte şi se face o retragere către biroul notarial al d-nei 
Băieşan.” 

 
Dl. Dan Nicolae Robert: 
“Acele două sensuri giratorii pe care le-aţi propus acum nu au fost prinse în 

proiect, iar daca le aprobăm acum, se va modifica tot proiectul, trebuie consultat 
proiectantul, trebuie modificat absolut tot ceea ce s-a făcut până acum, iar până în 31 
martie când vor trebuie depuse aceste proiecte, este imposibil să le modificăm. 

Referitor la semnalizarea propusă de dvs., la piaţă nu cred că se poate face, 
pentru că şi aşa este o intersecţie foarte înghesuită. Când vine autobuzul dinspre spital şi 
face dreapta, oricum intră foarte mult  spre maşinile care stau la semafor pe banda 
cealaltă.” 

 
Dl. Hada Ovidiu: 
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“Aceste proiecte nu ar trebui modificate. Dacă se consideră necesare acele 
două sensuri giratorii propuse de dl. Demeter, ele vor fi suportate din bugetul local.” 

 
Dl. Demeter Ilie: 
“Renunţ la amendament, să fie reţinută propunerea mea ca o posibilitate de a 

se realiza cele două sensuri giratorii.” 
 
Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-12 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.32/2009 se aprobă în unanimitate. 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor în funcţie). 
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan  care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
-    d-lui Bejinariu Valeriu care prezintă raportul comisiei de urbanism. 

                 -    d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei de cultură. 
                 -    d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 
                  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 
pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-12 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.33/2009 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor în funcţie). 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  

- d-lui Horvath Zoltan  care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
-    d-lui Bejinariu Valeriu care prezintă raportul comisiei de urbanism. 

                 -    d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei de cultură. 
                 -    d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
Dl. Horvath Zoltan: 
„Am de făcut câteva observaţii la acest proiect de hotărâre. Sistemul de 

supraveghere nu are prevăzută supravegherea Primăriei şi în interior.” 
 
Dl. Hada Ovidiu: 
„Acest proiect prevede doar supravegherea pentru exterior, în interiorul 

clădirii avem poliţiştii comunitari.” 
Dl. Dan Nicolae Robert: 
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„În ghidul solicitantului nu este eligibil decât acest proiect pentru 
supraveghere exterioară.” 

Dl. Schiau Nicolae: 
„Aceste proiecte sunt bune, prioritare pentru obţinerea de fonduri externe. 

Sumele sunt însă foarte mari, se cifrează la aproximativ 400 de miliarde lei, cam 10 
milioane de euro. Indiscutabil 98% sunt bani care se recuperează, sunt finanţări 
nerambursabile. Dar sistemul de plată este în regim de decontare, Primăria plăteşte şi apoi 
îsi recuperează banii. Din indicatorii tehnico-economici reiese că perioada de implementare 
este de 2 ani, dacă facem un calcul, înseamnă că aproximativ 450 – 500 de mii de 
euro/lună se vor plăti în aceşti doi ani. Asta ar însemna cam 20 de miliarde lei lunar, de 
unde consideră conducerea primăriei că se vor plăti aceşti bani lunar? Decontările cu 
aceste fonduri nerambursabile sunt destul de greoaie, documentaţiile sunt destul de multe, 
sistemul este anevoios.” 

Dl. Dan Nicolae Robert: 
„Aici îl contrazic pe dl. Schiau, din experienţa mea, decontările cu fondurile 

europene nu sunt greoaie, merg destul de repede. Referitor la sursa de finanţare, banii pe 
care-i vom rula lunar, se vor obţine dintr-un împrumut, se va face o linie de creditare. 
Suntem în discuţii cu câteva bănci, pentru a obţine un credit cât mai avantajos. Bugetul 
local nu va putea susţine niciodată asemenea sume.” 

Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-11 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.34/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor în funcţie). 
              -  d-lui consilier Bobouţanu Dan/Leu Mihai care prezintă Nota de fundamentare  

- d-lui Horvath Zoltan  care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 

                 -    d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei de cultură. 
                  

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
Dl. Bobouţanu Dan: 
„Obiectivul proiectului iniţiat de mine şi de colegul Mihai Leu porneşte de la 

starea de fapt existentă în prezent în Hunedoara, faptul că în acest moment avem o bază 
sportivă care se întinde pe o suprafaţă de 4 hectare, care cuprinde un stadion de 
capacitate mare şi care nu este folosit. Baza este într-o continuă degradare, nu avem o 
echipă de fotbal, nici măcar la nivelul copiilor şi juniorilor. A încetat contractul pentru echipa 
care a existat şi nu s-a mai reînnoit. Mulţi dintre copii şi-au căutat echipe unde să-şi 
continue activitatea, pentru că erau la vârsta junioratului, la care doar cluburile din divizia B 
puteau să-i primească.  

Am dorit să facem această nouă asociaţie sportivă sub forma juridică non-
profit tocmai pentru a nu se mai repeta povestea cu societatea comercială, unde unii au 
fost de acord, alţii au combătut felul în care a fost făcută vechea echipă, ea a existat 3 ani 
de zile, dar acum nu mai există.  
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Am solicitat votul dvs. pentru acest club de fotbal, fără alte ramuri sportive, 
tocmai pentru a nu se dilua participarea financiară şi pentru alte ramuri sportive, pentru că 
altfel, investitorii nu pot investi doar în fotbal ci şi în alte ramuri sportive. Nimeni nu a făcut 
nimic timp de luni de zile pentru echipa de fotbal, eu am preluat ideea colegului Mihai Leu, 
ne-am asociat în această notă de fundamentare şi eu sper să vă convingem să votaţi acest 
proiect de hotărâre, mai ales că oraşul Hunedoara are o tradiţie recunoscută de fotbal de 
peste 80 de ani. Şi acum când rostim „Hunedoara”, lumea se gândeşte la echipa fanion, 
chiar dacă s-a numit Siderurgistul sau Corvinul, care a dus faima acestui oraş.” 

Dl. Leu Mihai: 
„Rog toţi consilieri care sunt prezenţi astăzi aici să nu dea un vot politic. Spun 

acest lucru, deoarece azi am avut surpriza să aflu că se va înfiinţa o asociaţie sportivă care 
va fi pusă în dezbatere în următoarea şedinţă, unde Primăria este asociat, iar ceilalţi doi 
asociaţi în acest club sportiv, sunt doi membrii ai partidului liberal. Mi s-ar părea normal să 
încercăm să rupem politica de sport.  

Noi am propus doar club de fotbal, este un sport care va atrage mulţi copii. 
Consider că Primăria va putea face un efort de a demara această acţiune, iar în cazul în 
care va exista un investitor în acest club, să poată discuta direct cu primarul sau cu 
consilierii locali.  

Pentru acest lucru, este foarte important ca în acest club propus de noi, 
Primăria să fie asociat, pentru a nu se mai ajunge în situaţia în care în momentul în care se 
vând nişte jucători, banii să se împartă în multe părţi, ci acei bani pot fi folosiţi pentru 
dezvoltarea fotbalului în Hunedoara. 

Am văzut acest proiect cu înfiinţarea unei noi asociaţii sportive domnule 
primar, şi doresc să vă întreb dacă eu , ca pilot de raliu, în cazul în care mă înscriu în club, 
îmi daţi o maşină pentru raliu?” 

Dl. Hada Ovidiu: 
„Nu acesta este scopul înfiinţării unui club sportiv, la fel cum dvs. nu veţi 

putea susţine toţi fotbaliştii din clubul de fotbal.  
Vă contrazic referitor la cei doi asociaţi de la Clubul Sportiv Hunedoara, unul 

dintre ei este campion mondial la garduri, dl. Calimente prin societatea dânsului va 
participa ca şi asociat, nu este membru P.N.L. Celălalt asociat este proprietarul clubului 
Jiul. Nu sunt membri P.N.L.”  

Dl. Leu Mihai: 
„Am vrut să specific acest lucru, deoarece dacă toţi membrii P.N.L. din 

consiliu votează la fel, hunedorenii vor aştepta încă mult timp să existe fotbal în 
Hunedoara.” 

Dl. Hada Ovidiu: 
„Consider că este nedrept ca dvs. să susţineţi acest lucru, întrucât noi ne-am 

consultat înainte, am declarat că suntem de acord cu acest club de fotbal. 
În proiectul de hotărâre iniţiat de noi, cu înfiinţara Clubului Sportiv Hunedoara 

avem 11 ramuri sportive, nu este doar un club de fotbal. Din punctul nostru de vedere, 
acest club a fost înfiinţat pentru hunedoreni şi nu era nici o problemă asocierea clubului de 
fotbal cu Clubul Sportiv Hunedoara.” 

Dl. Bobouţanu Dan: 
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„Există câteva persoane care au creat o tensiune pozitivă asupra noastră, ca 
şi oameni politici, pentru a revigora mişcarea sportivă în Hunedoara, în principiu fiind vorba 
despre fotbal. 

De luni de zile nu s-a făcut nimic pentru fotbal. Eu, împreună cu Mihai Leu am 
demarat un proiect foarte simplist, nici măcar denumirea clubului nu am dat-o tocmai în 
ideea de a urmă să se facă statutul, de a găsi membri fondatori, de a realiza procedura 
completă, pentru a purta discuţii cu cei care deţin palmaresul F.C. Corvinul. Între timp 
astăzi, spre stupoarea noastră, la şedinţa comisiei, am primit un statut al unei asociaţiei 
sportive noi, care în obiectul de activitate are şi fotbal, dar asta nu va schimba sensul 
discuţiilor ce vor avea loc marţi.” 

Dl. Hada Ovidiu: 
„Discuţiile despre Clubul Sportiv Hunedoara şi procedura de constituire au 

fost începute cu mult timp înainte.” 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Am o observaţie referitoare la denumire, iniţiatorii l-au numit „Club de fotbal”, 

în româneşte nu sună bine, ar trebui să apară „Fotbal Club Hunedoara”.  
Este o iniţiativă bună, vine într-un moment când este nevoie de acest lucru în 

Hunedoara, la fel cum s-a întâmplat şi în 2005 atunci când fotbalul timp de 6 luni dispăruse 
din peisajul sportiv al Hunedoarei.  

Se doreşte a fi o propunere destul de simplistă, practic activitatea acestei 
asociaţii va depinde în primă fază de suportul Consiliului local, respectiv al Primăriei.  

Având la dispoziţie acest suport, ne putem gândi doar la Liga a patra, pentru 
Liga a treia deja  sumele care se vehiculează depăşesc posibilităţile de susţinere ale 
consiliului local. Fanii echipei de fotbal văd probabil prin acest nou club de fotbal, 
readucerea vechii echipe „Corvinul”. Practic, dăm la o parte toate acele promisiuni de 
investitori în fotbalul hunedorean care se înghesuiau acum un an de zile, dar acum nu mai 
sunt. 

Noi vom susţine acest proiect, e un lucru care trebuie să revigoreze 
activitatea fotbalistică. Ceea ce s-a încercat în 2005 a fost un lucru bun, finanţarea era 
100% a investitorului, primăria punea la dispoziţie doar terenul, complexul sportiv. După un 
an şi jumătate, consiliul local a preluat 10%, apoi 20% şi a contribuit financiar, însă în 
primă fază consiliul nu a contribuit financiar, a fost 100% finanţarea investitorilor. Văd că 
acum este 100% finanţarea primăriei. 

A fost criticată iniţiativa din 2005, dar deocamdată nu venim să punem ceva 
viabil în discuţie. Mi-e teamă să nu aibă şi acest proiect soarta Asociaţiei Handbal-club 
municipal Hunedoara care s-a înfiinţat acum câteva luni de zile şi de care nu am mai auzit 
nimic.” 

Dl. Demeter Ilie: 
„Doresc să întreb care va fi aportul primăriei, în afară de punerea la dispoziţie 

a terenului şi a stadionului? S-a discutat cu sponsorii pentru susţinerea acestui club? Care 
e modalitatea de a coopta acesti investitori? Ce compensaţie se alocă sponsorilor? Are 
primăria fonduri să susţină deplasările, antrenorii, etc?” 

Dl. Gyorfi Jeno: 
„Sunt de acord cu această iniţiativă. Sunt confuz, se vor mai înfiinţa două 

cluburi de fobal? Noi nu luăm echipa nimănui, noi doar înfiinţăm una. Din câte ştiu eu dl. 
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Alic este în litigiu, trebuie sa ne putem înţelege. Trebuie să facem o echipă bună, nu mai 
multe. Înainte aveam echipă, acum nu mai avem nimic, iar stadionul începe  să se 
degradeze. De ce să existe atâtea asociaţii sportive şi cluburi sportive? Care dintre ele va 
intra pe teren?” 

Dl. Aurel Raţă-Bugnariu: 
„Din discuţiile dvs.  am observat că şi iniţiatorii sunt puţin în eroare. Conform 

art.4 din O.U.G. nr.26 privitoare la asociaţii şi fundaţii, asociaţia este subiectul de drept 
constituit de 3 sau mai multe persoane, deci nu e vorba numai de Municipiul Hunedoara ca 
singur membru fondator. Prin succesiunea următoarelor hotărâri ale Consiliului local, dânşii 
vor trebui să vină şi cu ceilalţi membri fondatori ai asociaţiei.” 

Dl. Bobouţanu Dan: 
„Am avut discuţii cu dvs. şi compartimentul de specialitate referitor la 

procedura care va urma.” 
Dl. Dan Robert Nicolae: 
„Rămân surprins de declaraţiile politice făcute de dl. Bobouţanu aici în 

şedinţa consiliului local. Vă aduc la cunoştinţă că nu din cauza primăriei nu mai există 
fotbal, din câte îmi aduc aminte colegul nostru de partid a retras echipa din campionat, şi 
atunci nu înţeleg de ce am mai dat stadionul, din moment ce el a retras echipa.  

Am discutat cu dl. Mihai Leu despre acest proiect, susţin acest proiect de 
hotărâre. Am declarat public, am avut discuţii repetate pe marginea acestui proiect, colegul 
Mihai Leu m-a asigurat că va aduce şi sponsori pentru echipa de fotbal. Toţi suntem 
conştienţi de faptul că doar bugetul local nu va putea susţine financiar echipa. Am convenit 
că vom susţine acest proiect de hotărâre. 

Referitor la facilităţile oferite sponsorilor, vor fi reclamă şi publicitate.” 
Dl. Bejinariu Valeriu: 
„Înainte de a da cuvântul iniţiatorilor, vă rog să citiţi cu atenţie, în acest proiect 

de hotărâre este vorba despre propunerea de înfiinţare a asociaţiei şi nu altceva, doar 
acest lucru trebuie discutat azi.” 

Dl. Leu Mihai: 
„Noi am procedat corect, am venit aici cu propunerea de înfiinţare a clubului, 

nu am venit cu ea gata înfiinţată. Este normal ca pentru început orice echipă de fotbal să 
aibă nevoie de un sprijin. Până acum toate iniţiativele au eşuat pentru că au fost diferiţi 
finanţatori şi investitori care în momentul în care au băgat bani în buzunar au şi plecat. Noi 
dacă ne implicăm ca şi Consiliu local, cu 2-3 miliarde lei vom putea susţine foarte uşor un 
sezon din divizia a patra. 

După ce demarăm această acţiune, noi trebuie să căutăm şi sponsori. Noi nu 
ne putem duce la o firmă să cerem să investească, de vreme ce nu avem ce să le 
prezentăm. De aceea este necesar să începem cu o bază. După înfiinţarea acestei echipe 
vom demara şi alte acţiuni. Eu cred că această echipă înfiinţată de Consiliul local, va fi 
singura echipă care va putea merge înainte.” 

Dl. Bejinariu Valeriu: 
„Nu se poate înfiinţa această asociaţie fără să existe şi ceilalţi membri 

fondatori.” 
Dl. Bobouţanu Dan: 
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„Nu am făcut declaraţii politice referitor la retragere, echipa a fost retrasă din 
campionat, echipa a fost creată de fostul primar Nicolae Schiau, cu sprijinul sponsorilor. A 
ţinut 3 ani de zile, după care nu a mai putut fi sprijinită.” 

Dl. Schiau Nicolae: 
„Timp de 6 luni de zile am avut 4 întâlniri cu toţi oamenii de afaceri din 

municipiul Hunedoara, şi aici în sală şi la Casa de cultură, pentru a găsi pe cineva dispus 
să sprijine echipa de fotbal, din pacate nu s-a oferit nimeni.” 

Dl. Bobouţanu Dan: 
„Echipa a fost retrasă de finanţatorul principal. Dar au rămas juniorii, dar nici 

lor nu li s-a mai prelungit contractul, fapt care a dus la dizolvarea  S.C. CORVINUL 2005. 
Noi acum nu mai avem ce prelua.” 

Dl. Hada Ovidiu: 
„Dacă F.C. Corvinul va fi reabilitat, şi va găsi sponsorul pe care îl caută, 

sunteţi toţi de acord că ei ar trebui să joace pe stadion? Da, normal. 
Ultima discuţie pe care am avut-o cu dl. Alic, a făcut o declaraţie publică că 

până în data de 15 mai o să se ştie dacă va avea finanţator pentru F.C. Corvinul. Dacă nu 
va avea finanţator, vom merge cu această echipă înfiinţată de Consiliul local împreună cu 
alţi 2 asociaţi, şi astfel vom putea demara procedura de înfiinţare a unei echipe de fotbal 
pentru municipiul Hunedoara. Cu cât veţi face mai repede actele împreună cu membrii 
fondatori, vom putea demara procedura mai departe. 

De fapt, ceea ce este mai important este implicarea financiară a asociaţilor. 
Sper ca ceilalţi asociaţi care împreună cu Consiliul local vor înfiinţa această asociaţie, să 
se implice, nu doar să figureze pe un act constitutiv.” 

Dl. Bobouţanu Dan: 
„Dvs. împreună cu compartimentul de specialitate veţi iniţia procedura de 

înfiinţare.” 
Dl. Hada Ovidiu: 
„Noi vă putem pune la dispoziţie pe colegii noştri pentru a vă putea ajuta cu 

documentaţia, însă dvs. trebuie să veniţi cu ceilalţi membri fondatori. Dvs. doriţi ca Primăria 
să înfiinţeze acest club? Colegii mei vă vor sprijini cu documentaţia, dar dvs. trebuie să 
veniţi cu ceilalţi membri fondatori.” 

Dl. Leu Mihai: 
„De fapt asta ne dorim, să fie echipa Primăriei, a Consiliului local. Noi ne vom 

ocupa de acte pentru a demara procedura de constituire.” 
Dl. Bejinariu Valeriu: 
„Salut această iniţiativă a colegilor de astăzi. Noi azi doar constituim 

asociaţia, nu-i dăm şi cadrul juridic. Iniţiatorii vor trebui să ducă demersurile mai departe şi 
să vină cu mapa de documente care să întrunească condiţiile legale de organizare a 
acestei asociaţii. Nu cred că e o problemă dacă se înfiinţează mai multe astfel de cluburi 
sportive, până acum nu prea am avut aşa ceva.”  

Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
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Hotărârea nr.35/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
Dl. Hada Ovidiu: 
„În luna aprilie voi fi plecat din localitate.” 
 
Dl. Bejinariu Valeriu:  
„Întrucât am epuizat punctele înscrise pe ordinea de zi, declar închisă şedinţa 

de azi a consiliului local." 
 
 
 
 
PREŞEDINTE,                  SECRETAR,                  ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

MINUTA 
şedinţei extraordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din  data de 

27.03.2009 
 
 

Punctul 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind aprobarea Planului Integrat de 
Dezvoltare Urbană (PIDU) pentru centrul urban  municipiul Hunedoara 

                                            Hotărârea nr.30/2009 se aprobă în unanimitate 
 

Punctul 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind modificarea inventarului bunurilor 
care alcătuiesc domeniul public al municipiului Hunedoara, respectiv  corectarea lungimii 
de carosabil pentru poziţiile înscrise la punctele 335, 370, 374, 382, 396, 400, 401, 417, 
420, însuşit prin Hotărârea Consiliului Local nr. 73/1999 şi atestat prin Anexa nr. 4 la 
Hotărârea Guvernului nr. 1352/2001, cu modificarile si completarile ulterioare.  
                                                                 Hotărârea nr.31/2009 se aprobă în unanimitate 
 
Punctul 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind aprobarea documentaţiei de avizare 
lucrări de intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de 
investiţie “Reabilitare şi modernizare reţea stradală: str. Avram Iancu, str.Aurel Vlaicu, str. 
Carpaţi, str.Victoriei, b-dul Dacia, b-dul 1848, b-dul Libertăţii, b-dul Republicii, b-dul Traian 
– municipiul Hunedoara” în vederea depunerii proiectului individual “Reabilitare si 
modernizare reţea stradală: str. Avram Iancu, str.Aurel Vlaicu, str. Carpaţi, str.Victoriei, b-
dul Dacia, b-dul 1848, b-dul Libertăţii, b-dul Republicii, b-dul Traian -  municipiul 
Hunedoara”  
                                                                  Hotărârea nr.32/2009 se aprobă în unanimitate                  
 
Punctul 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind aprobarea studiului de fezabilitate  
(SF) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie“Reabilitarea si 
extinderea Parcului Tineretului Hunedoara” în vederea depunerii proiectului individual 
“Reabilitarea si extinderea Parcului Tineretului Hunedoara” 
                                                                  Hotărârea nr.33/2009 se aprobă în unanimitate 
 
Punctul 5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind aprobarea documentaţiei tehnico-
economice   pentru obiectivul de investiţie “Sistem de supraveghere video pentru siguranţa 
cetăţenilor în municipiul Hunedoara”în vederea depunerii proiectului individual “Sistem de 
supraveghere video pentru siguranţa cetăţenilor în municipiul Hunedoara” 
                                                                  Hotărârea nr.34/2009 se aprobă în unanimitate 
 
Punctul 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind aprobarea participării Municipiului 
Hunedoara la constituirea Asociaţiei Club de Fotbal 
                                                                  Hotărârea nr.35/2009 se aprobă în unanimitate 
 

 
SECRETAR, 

Aurel Raţă-Bugnariu 
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